
Interpelacja nr 44 

z dnia 10 września 2019 r 

Rady Samorządu Mieszkańców Osiedla Kamionek 

jednostki pomocniczej Rady Dzielnicy Praga-Południe 
w sprawie żłobka i przedszkola na Kamionku 

 

Pan Marcin Kluś 

Przewodniczący Rady Dzielnicy 

Praga-Południe  m.st. Warszawy 

 

 

Szanowny Panie Przewodniczący, 

 

Z uwagi na rosnącą liczbę mieszkańców na Kamionku, w tym zwłaszcza rodzin z 

dziećmi zwracamy się z zapytaniem o plany dotyczące żłobków i przedszkoli – kiedy i 

gdzie zorganizowane zostaną nowe placówki, względnie czy będą rozbudowane już 

istniejące. 

 

Z wyrazami szacunku 

Dorota Jankowska Lamcha 

Przewodnicząca Rady Samorządu  
       Mieszkańców Osiedla Kamionek 


